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Betreft; aanbrengen baanverlichting LTC Bloemendaal 

 

Geacht college,  

Op 4 januari van dit jaar ontving een deel van de bewoners die direct aanwonend zijn aan het 
tennispark van LTC Bloemendaal (LTC) aan de Johan Verhulstweg 22 een schrijven (bijlage 1, 
brief LTC Bloemendaal). In dit schrijven werd door het bestuur aangekondigd dat LTC opnieuw 
voornemens is verlichting aan te gaan brengen, te beginnen bij de banen 1 en 2.  

Als direct aanwonenden vinden wij (bijlage 2, handtekeningenlijst) de realisatie van dit 
voornemen volledig onacceptabel. Door de intensivering van het gebruik van het park 
(wintertennis) en de lichthinder zal de kwaliteit van leven van de direct aanwonenden nadelig 
worden beïnvloed, los van alle andere milieu en ecologische gevolgen.  

In deze brief leggen wij u uit waarom wij als bewoners van de gemeente Bloemendaal van 
mening zijn dat de gemeente hieraan geen medewerking moet verlenen: 

Het tennispark is met zijn 6 banen volledig ingebed in de wijk. Deze kleinschaligheid past prima 
binnen het dorpse, lommerrijk en parkachtige karakter van de wijk. Als aanwonenden was het 
destijds een heel bewuste keuze om in de directe omgeving van dit kleinschalige en 
gemoedelijke park te gaan wonen. In de loop van de jaren rekt LTC echter op allerlei manieren de 
mogelijkheden op (speeltijden, gebruik horeca, gebruik terras, etc.). 

Wanneer het park verlicht wordt (hetgeen ons inziens in direct conflict is met het vigerende 
bestemmingsplan), zal dit karakter worden aangetast met alle gevolgen voor het woongenot van 
de vele direct aanwonenden. De afstanden tussen de 30 omliggende woningen en de tennisbaan 
zijn zeer beperkt. Zo is de afstand van de achtergevel van de woning tot aan de baan in sommige 
gevallen niet meer dan 6 meter (spreiding: 6 – 25 meter).  

LTC heeft in haar Algemene Ledenvergadering van 23 november 2023 benoemd dat het op 
afschot leggen van de banen, in combinatie met het aanbrengen van verlichting ‘verlenging van 
de speelduur in de herfst, winter en het vroege voorjaar mogelijk moet maken’.  

Tot niet zo lang geleden liep het tennisseizoen van april tot en met september. In de loop der 
jaren is dit door LTC geleidelijk opgerekt. Afhankelijk van de weersomstandigheden wordt er 
tegenwoordig vanaf eind februari / begin maart tot (en soms tot en met) november gebruik 
gemaakt van de banen.  

Met de komst van verlichting en de vernieuwde banen (nu 1 en 2) is het aannemelijk dat LTC 
voorsorteert op het permanent (365 dagen per jaar) bespelen van het park. Kortweg betekent dit 
een volstrekt onacceptabele verhoging van de gebruiksfrequentie binnen deze zeer lommerrijke 
omgeving waar wij als Bloemendalers zo op gesteld zijn.  
 



 

 

Het aanbrengen van verlichting geeft onevenredige lichthinder voor omwonenden. De speelduur 
in de avonden zal 7 dagen per week aanzienlijk worden verlengd, evenals het gebruik van horeca 
en het terras. In het huishoudelijk reglement van LTC is welliswaar opgenomen dat horeca en 
terras om 23.00 uur sluiten, maar daar wordt op geen enkele manier de eigen regelgeving 
serieus genomen met als gevolg dat regelmatig pas ver na middernacht de laatste bezoekers het 
park verlaten.  
 
Naast het langjarig aantasten van het woongenot van de direct aanwonenden zal het 
aanbrengen van verlichting ook langjarig allerhande milieu en ecologische gevolgen hebben; 
verlies van duisternis, verstoring van flora en fauna (natura 2000 gebied; vleermuizen, 
nachtvogels, etc.). Vleermuizen komen bij de schemering uit hun holen. Wanneer de plannen 
van LTC worden uitgevoerd zal er geen schemering meer zijn in de directe omgeving van het park 
met alle gevolgen van dien. Aannemelijk is dat deze lichtvervuiling ook op de habitats van andere 
dieren een negatief effect zal hebben. Daarnaast zal er sprake zijn van een onnodige toename 
van het energieverbruik. 

Tien jaar geleden is door het toenmalige bestuur van LTC dezelfde exercitie uitgevoerd met als 
voornaamste argument dat de toekomst van de vereniging in het geding zou zijn. We kunnen 
vaststellen dat het destijds geschetste doemscenario niet bewaarheid is geworden. Integendeel, 
het aantal leden is van 336 (tabel 1, ontwikkeling ledenaantallen LTC) gegroeid tot de huidige 400 
leden (bron; https://www.ltcbloemendaal.nl/ltc_bloemendaal). LTC noemt zichzelf dan ook met 
recht een ‘bloeiende vereniging’. Ook zonder verlichte banen kan LTC de toekomst met 
vertrouwen tegemoet zien (het inzetten van overtollige liquide middelen kan wellicht beter aan 
andere activiteiten worden besteed?).  

Tabel 1Ontwikkeling ledenaantallen LTC Bloemendaal 

 

Zoals eerder aangehaald, tien jaar geleden wilde de LTC eveneens baanverlichting. Ook toen 
was er gelijk veel weerstand vanuit de buurt vanwege de te verwachten grote overlast door de 
verstoring met licht en geluid zo dicht op de omliggende woningen. Uiteindelijk heeft de 
tennisvereniging zelf de aanvraag bij de gemeente ingetrokken! Met als duidelijk verwoorde 
reden dat ze inzagen dat ze ‘dit’ (de baanverlichting) de buurt niet aan konden doen. De 
uitspraak van het toenmalige bestuur was; geen verlichting omwille van de omwonenden! 
Ondanks alle tumult en de uiteindelijke toezeggingen van voormalige bestuurders, proberen ze 
het nu opnieuw.  

De gemeente onderkende destijds de omissie in het bestemmingsplan en heeft dit aangepast; 
geen verlichting door lichtmasten, met als doel de baan te verlichten. Met de komst van nieuwe 
verlichtingstechnieken (LED; hoge felle lichtopbrengst) heeft LTC wellicht een maas in het 
bestemmingsplan gevonden, maar dat kan ons inziens geen reden zijn mee te werken aan het 
verzoek van LTC.  

https://www.ltcbloemendaal.nl/ltc_bloemendaal


 

 

LTC toont zich opnieuw een onbetrouwbare ‘buurman’ die weinig op heeft met toezeggingen, 
(eigen) regels, afspraken en direct betrokkenen. Zo staat in de Sportnota uit 2018 (Sport 
Verbindt) te lezen dat de vereniging ‘goed contact met de buren’ onderhoudt en dat er na 21.00 
uur niet meer getennist zou worden; niks is minder waar.  
 
Als direct aanwonenden van het tennispark van LTC Bloemendaal roepen wij u - als bestuurders 
van de gemeente en eigenaar van het park - op om alles wat in uw vermogen ligt te ondernemen 
om deze onzalige en zichzelf repeterende plannen van LTC te voorkomen.  

Op korte afstand zijn drie tennisparken die niet omgeven worden door een woonwijk en wel 
verlichting hebben (WOC, Brederode en Pim Mulier). Twee van deze parken hebben zelfs 
zogenoemde ‘all weather’ banen waardoor deze het hele jaar van ’s morgens vroeg tot laat in de 
avond bespeelbaar zijn. Er is op enkele fietsminuten dus een zeer redelijk alternatief voor 
handen.  

Vrijdag 2 februari neem ik contact op met uw secretariaat voor het maken van een afspraak met 
de direct betrokken bestuurder en medewerker(s) van de gemeente Bloemendaal.  

Met vriendelijk groet, namens de in bijlage 2 genoemde aanwonenden, teken ik.  

 

Met vriendelijk groet, 

mailto:roypjansen@gmail.com

